



Laboratory Technician / Inspector

Electronics

Job type: Full-time, Permanent

Salary: HKD\$15,000 - \$20,000 per month (13months)

Who we are

We are an international engineering company focusing on micro-motor design and manufacturing. We are now looking for a skillful and reliable Testing Technician to process, inspect and test high-value precision components in our Hong Kong manufacturing lab.

Responsibilities

- Setting up, processing and testing product samples to verify the performance against specifications
- High precision testing of miniature products such as motors, leads and connectors
- Completing QC inspection and testing tasks using test fixtures and electronics: including visual inspection to spot problems such as broken wires, incorrect marking, mixed lot and other details
- Working alongside our Engineers to help with ad-hoc lab activities

Desired Skills & Knowledge

- Solid experience in PCB troubleshooting, electronic components soldering, laboratory equipment supporting will be preferred;
- Software language and programming ability is an advantage;
- Effective Communication Skill with good command of written and spoken English and Chinese

Requirements

- Excellent practical skills for handling, soldering small precision components,
- Consistent, tidy and dependable approach to completing tasks,
- We prefer candidates with good technical understanding

- Minimum of 1-year working experience, preferably in a lab / manufacturing environment
- Basic English knowledge would be an advantage

Employment Details and Benefits

- Full time, permanent, 5 day working week (Monday - Friday)
- Initial probationary period of 3 months
- 9:00am ~ 6:00pm day with 1 hr lunch
- Based in Shatin, Hong Kong
- 14 days paid holiday, plus HK public holidays + birthday off
- High spec offices and equipment
- Group medical insurance benefit
- Flexible working hours (+/- 1 hr flexitime)
- Monthly performance incentive scheme

We want to hear from you!

If this sounds like an ideal job for you, then please get in touch by emailing us your resume and covering letter; we'd like to hear your story, and get to know you a bit before the interview.

測試技術員

我們是設計和生產微型馬達的跨國工程公司, 現誠聘熟練及可靠的測試技術員一名。工作範疇包括精密部件的檢驗和測試, 因此應徵者需要具備一年或以上在實驗室/工廠的工作經驗。

職責:

- 按規格設定, 處理及測試產品樣品的表現
- 微型馬達, 導線和連接器的高精密測試
- 使用測試夾具和電子測試儀器去完成品質測試: 包括目視檢查來發現問題; 如斷線, 錯誤的標記, 混合批次及其他細節
- 協助工程師進行實驗室的一些特設測試

資歷的需求:

- 對於小型精密零件有優秀和實際的焊接和處理技能
- 能持續以有效及簡潔的方式完成任務
- 在實驗室/製造廠有良好技術知識
- 最少一年工作經驗, 具相關經驗者優先
- 具基本英語能力者優先

就業細節和福利:

- 全職, 5天工作週(週一至週五)
- 試用期為3個月
- 工作時間為上午9:00至下午6:00,包括1小時午飯時間
- 總部設置在沙田石門區
- 14天有薪假期及生日假期
- 香港法定公眾假期
- 團體醫療保險
- 彈性上班時間(+/- 1小時彈性工作時間)